
Terugkoppeling RV  Sportaccommodatiebeleid
Datum & tijdstip: 21 maart: 22.00 – 22.45 uur

Inleiding op wat vooraf ging
Het Onderzoeksbureau Synarchis heeft van het college de opdracht gekregen om een 
sportaccommodatiebeleid te formuleren. De raad heeft op 8 februari gesproken over de uitkomsten van 
het rapport. De raad wordt gevraagd de visie op sportaccommodatiebeleid vast te stellen. 
Dit is niet de eerste keer dat wij in de gemeenteraad over nieuwe sportaccommodatiebeleid met elkaar 
spreken Er zijn de laatste 10 tot 15 jaar veel ontwikkelingen geweest, zoals het verdwijnen van 
accommodaties, het samenbrengen van functies in MFC’s en ontwikkelingen bij het Buiningpark, de Korf 
en in Achterveld.
Het voorstel heeft een relatie met raadsvoorstellen toekomst zwembad en cultuurbeleid die eerder deze 
avond zijn behandeld. Dit heeft ertoe geleid dat er deze avond grote maatschappelijke belangstelling is 
voor de raadsvoorstellen Zwembad en Sportaccommodatiebeleid. Er hebben zich drie insprekers gemeld 
namens 10 sportverenigingen. Zij zijn in de gelegenheid gesteld om te reageren op het raadsvoorstel en 
zijn in gesprek gegaan met de raad tijdens het BOB- inspraakmoment. 

Oordeelsvormend gesprek:
- Raadsleden staan positief tegenover het raadsvoorstel. Het is een eerste goede stap. Maar 

enkelen missen een visie op het sportaccommodatiebeleid. Sommigen omschrijven het voorstel 
als een wensenlijstje van verenigingen. 
>> D66 overweegt amendement beslispunt 1: schrappen woordje “de” voor “de input”. 

- Hoe gaan we als gemeente om met de voorgestelde investeringen, mede met zicht op het 
‘ravijnjaar 2026”?

- Ten aanzien van De Korf mist men een integrale visie. De Korf is meer dan een sporthal. Wat kan 
gemeente doen om De Korf een stap verder te brengen en integraal op de agenda te zetten?

- Voorstel om sportraad te installeren;
>> GL-PvdA overweegt motie van deze strekking. 

- Zijn álle sportverenigingen betrokken?
>> Wethouder Vos zoekt uit. 

Behandeladvies: 
Debatstuk in raadsvergadering 11 april;
a) Amendement LV over visie en relatie met De Korf;
b) Amendement D66 over woordje “de” (in “de inpunt”);
c) Motie D66 over integraliteit 
d) Motie GL-PvdA over sportraad;
e) Motie GL-PvdA over De Korf, college vragen om voortgang te maken in dossier;
f) Amendement CU-SGP over sporthal in De Korf;


